



TRAUMA 2013

TRAUMA 2013 7-8 НОЯБРЯ

ЮБИЛЕЙНАЯ МЕЖДУНАРОДНАЯ НАУЧНО-ОБРАЗОВАТЕЛЬНАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ «МОДЕРНИЗАЦИЯ ПОМОЩИ БОЛЬНЫМ С ТЯЖЕЛОЙ СОЧЕТАННОЙ ТРАВМОЙ»

Посвящена 80-летию кафедры травматологии, ортопедии и ВПХ РНИМУ им. Н.И. Пирогова, 10-летию кафедры травматологии, ортопедии ИПК ФМБА России

УВАЖАЕМЫЕ КОЛЛЕГИ!

Цель нашей Конференции – совершенствование оказания помощи пациентам с тяжелой сочетанной травмой. Мы хотим обсудить проблемы взаимодействия врачей-специалистов на разных этапах оказания помощи, рассмотреть вопросы лечения последствий таких повреждений, профилактики и лечения осложнений.

Приглашаю Вас принять активное участие в подготовке Конференции.

ПРОФЕССОР А.В. СКОРОГЛЯДОВ
Заведующий кафедрой травматологии, ортопедии и ВПХ Российский Национальный Исследовательский Медицинский Университет имени Н.И. Пирогова

ТЕМЫ

- Организация медицинской помощи пациентам с тяжелой сочетанной травмой
- Первый день травмы: тактика лечения
- Обучающий курс «Тактика лечения больных с тяжелой сочетанной травмой»
- Тактика стабилизации переломов у больных с тяжелой сочетанной травмой
- Симпозиум «Лечение спортивной травмы»
- Последствия травм
- Тактика периоперационного ведения больных с тяжелой сочетанной травмой:
 - профилактика и лечение тромбоэмболических осложнений
 - проблемы обезболивания, инфекционные осложнения

ОРГАНИЗАТОРЫ

- Министерство здравоохранения и социального развития Российской Федерации
- Российский национальный исследовательский медицинский университет им. Н.И. Пирогова.
- Кафедра травматологии, ортопедии ИПК ФМБА России
- Центральный институт травматологии, ортопедии Н.Н. Приорова
- Ассоциация травматологов и ортопедов России
- Медицинский факультет университета г. Аахен, Германия

TRAUMA 2013 7-8 NOVEMBER

THE ANNIVERSARY INTERNATIONAL SCIENTIFIC CONFERENCE «THE MODERN APPROACH TO THE MANAGEMENT OF A POLYTRAUMA PATIENT»

dedicated to the 80th anniversary of the Faculty of Traumatology, Orthopedics and Battlefield Surgery of the Russian National Research Medical University (RNRMU) named after N.I. Pirogov.

DEAR COLLEAGUES,

The aim of this Congress is to improve the management of patients with polytrauma. We will discuss various organizational problems that occur amongst the various specialists that care for these patients. We will also discuss the outcomes, the prevention and also the various complications that arise in these patients and how to tackle them.

We invite you to participate actively in this congress. Your contribution to this event will be very much appreciated.

PROFESSOR ALEXANDER SKOROGLYADOV
Head of Faculty of Traumatology,
Orthopaedics and Battle Field Surgery,
Russian National Research Medical University
named after N.I. Pirogov

TOPICS

- Organizational questions relating to the management of a patient with polytrauma
- The First day of a patient with polytrauma – Management strategy
- Cooperatiive course «Pollytrauma Management beyond ATLS»
- Methods of fracture stabilization in a polytrauma patient
- Symposium «The treatment of sport trauma»
- Sequelae of trauma.
- Pre- and postsurgical strategy in the management of polytrauma patients:
 - prophylaxis and management of thromboembolism
 - pain management and infection control.

ORGANIZERS

- The Russian Federal Medical-biological Agency (IAQ FMBA)
- Russian National Research Medical University named after N.I. Pirogov
- Faculty of Traumatology and Orthopaedics Institute of Additional Qualification
- Central Scientific Research Institute of Traumatology and Orthopaedics named after N.N. Priorova.
- Association of Trauma and Orthopedic Surgeons of the Russian Federation
- Department of Orthopaedics and Trauma Surgery, University Hospital Aachen (Aachen, Germany)

TRAUMA 2013

АДРЕС СЕКРЕТАРИАТА КОНГРЕССА

Россия, Москва, 117049
Ленинский пр-т, дом 8, корпус 7
Профессор Скороглядов
Александр Васильевич
Доцент Коробушкин
Глеб Владимирович
+7 (495) 952-54-61
e-mail: traumaRSMU@gmail.com

Россия, Москва, 117292
ул. Вавилова, д. 61, ГКБ №64,
Доцент Копенкин Сергей Семенович
+7 (499) 135-91-64

CONGRESS SECRETARIAT ADDRESS

Russia, Moscow, 117049
Leninskiy Avenue, House 8, Block 7
Professor Alexander V. Skoroglyadov
Associate professor Gleb V. Korobushkin
+7 (495) 952-54-61
e-mail: traumaRSMU@gmail.com

Russia, Moscow, 117292
Vavilova Street, House 61, Block 7
Clinical City Hospital #64
Associate professor Sergey S. Kopenkin
+7 (499) 135-91-64